
 

Protokoll fört vid sammanträde med SFAM Västmanlands styrelse 240220 

Plats: Västerås Stadshotell, efter årsmötet  

Närvarande: Jenny Krifors, Kjell Jansson, Ida Bachtiar, Niroda Ali, Petter Ahlroth Pind och Oscar 

Renberg. Magnus Ekstrand  

Närvarande via teams-länk: Anna Papinski  

1. Mötet öppnades.  

2. Jenny Krifors valdes som mötets ordförande.  

3. Ida Bachtiar valdes som mötets sekreterare.  

4. Oscar Renberg och Petter Ahlroth Pind valdes som justerare.  

5. Styrelsen konstituerades till:  

 Ordförande Jenny Krifors 1 år kvar  

 Vice ordförande Magnus Ekstrand 1 år kvar  

 Kassör valdes till Oscar Renberg 2 år kvar    

 Sekreterare Ida Bachtiar 2 år kvar  

 Ledamot Anna Papinski 2 år kvar  

 Ledamot Petter Ahlroth Pind 2 år kvar  

 Ledamot Niroda Ali 1 år kvar  

(Ledamöter Haval Ghorghi och Rahul Saha som båda egentligen är valda på 1 år till har 

avsagt sig sina uppdrag inom styrelsen) 

6. Mötet beslutade att bemyndiga ordförande Jenny Krifors, 830218-1501 och kassör Oscar 

Renberg, 960112-0976 att var för sig teckna föreningens firma.  

 

Kassörsöverlämning sker. Inför byte av firmatecknare:  

 

Föreningens namn: SFAM Västmanland  

Organisationsnummer: 802543-1449 

Datum: 2024-02-20  

  

7. Övriga frågor:  

- Datum beslutas för nästa styrelsemöte, den 18/4 kl 18:30 hemma hos Jenny Krifors.  

- Vi ordnar med tillgång till vår gmail, så att även vice ordförande Magnus och ordförande Jenny 

kan logga in   

- Vi går igenom lämpliga svar på ett par mail som trillat in där, bl.a. mail från Sveriges Radio i ett 

politiskt ärende, där vi hänvisar till distriktsläkarföreningen. Även ett mail från Svenska 

Smärtläkarföreningen som önskar hjälp med marknadsföring av en utbildningsdag med temat 

Funktionella tillstånd. Ida sprider vidare till våra SFAM-medlemmar och i facebookgrupp.  



- Vi berör kort ämnet Kloka Kliniska Val och önskemålet från SFAM-H att ordna workshop. Mötet 

beslutar att avvakta tills vi fått mer info från Maria Kättström om vad regionens arbetsgrupp 

planerar, och avvakta tills efter allmänläkardagarna då Jonas Sjögreen håller föreläsning i ämnet.  

Maria Kättström har föreslagit att en representant från SFAM ska vara med i arbetsgruppen.  

Tills nästa möte får var och en i uppgift att tänka igenom vad vi skulle kunna göra på ämnet, och 

Niroda tipsar oss att läsa artikel i läkartidningen ”Överdiagnostik – Vad är det”, från november 

2023.  

KKV har fått många röster som tema till ST-föreläsning till hösten, meddelar Niroda.  

 

  

8. Mötet förklaras avslutat.  

 

Vid protokollet   Justerare   Justerare  

Ida Bachtiar    Oscar Renberg Petter Ahlroth Pind 

   




